
 

 

 

              Πειραιεύς 02/07/2012 

 

 

 

Ένα μήνα μετά την λήξη του Πρωταθλήματος και μετά από δυο συνεδριάσεις του 

Διοικητικού Συμβουλίου δυστυχώς εξακολουθούν να μην υπάρχουν οι 

προϋποθέσεις και η δυναμική να γίνει αποδεκτή η πρόταση μου, ώστε να γίνουν οι 

απαραίτητες κινήσεις για να παίξει η ομάδα σε επαγγελματική κατηγορία την 

επομένη αγωνιστική περίοδο. 

 

Η παρούσα είναι ένα ανοικτό κάλεσμα στους φίλους του Εθνικού που μπορούν να 

συνεισφέρουν για την αυριανή ημέρα του συλλόγου, να καταθέσουν τις προτάσεις 

τους ή να δηλώσουν την υλική συμμέτοχη τους σε αυτήν την προσπάθεια μέσω 

χορηγιών. 

 

Η Γενική Συνέλευση του Ερασιτέχνη Εθνικού ΟΦΠΦ  (4/7, 18.30 ) είναι  εξ ορισμού 

μια καλή ευκαιρία ώστε το όποιο έμπρακτο (και όχι θεωρητικό) ενδιαφέρον που 

κατά καιρούς έχει διοχετευτεί στα media να γίνει γνωστό σε εμάς αλλά και στο 

κόσμο του Εθνικού.  

 

Εννοείται ότι όποιος θεωρεί ότι μπορεί να ασκήσει διοίκηση με καλύτερο τρόπο, με 

ξεκάθαρο πλάνο και budget, θα με βρει αρωγό  ΚΑΙ σε οικονομικό επίπεδο μια και η 

φιλοδοξία δεν είναι να κρατήσουμε καμία καρέκλα αλλά να βοηθήσουμε για το 

καλό της ομάδας μας. Παρά την αναμονή εξελίξεων, το αγωνιστικό τμήμα θα 

αρχίσει άμεσα να λειτουργεί και να προετοιμάζεται για την επομένη περίοδο, μιας 

και η ομάδα δεν θα μείνει ακέφαλη και χωρίς πρωταγωνιστικό στόχο σε καμία 

περίπτωση.  

 

Τέλος θα ήθελα να συγχαρώ την Πρόεδρο της ομάδας του Eθνικού στο Hockey Δις 

Σερεμετάκη, το Προπονητικό team και τους παίχτες για την κατάκτηση του 

Πανελλήνιου Πρωταθλήματος αλλά κυρίως να τους συγχαρώ για τον τρόπο που 

αυτό επετεύχθη, τρόπος που είναι ένα ξεκάθαρο "μάθημα" για το πώς πρέπει να 

εμφανίζεται στους αγωνιστικούς χώρους μια ομάδα που φέρει το σήμα του 

Εθνικού.  

 

  

 Αγγελόπουλος Αλέξιος  

 

 

 

 

Εθνικος Πειραιως 1923    -   Ethnikos  Piraeus  Football Club 


